
Z A P I S N I K 
13. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke  

održane 15. srpnja 2010. godine 
 
 Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac. 
 
 Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočan 31 član Gradskog vijeća 
te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke. 
 
 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Dinko Beaković, Ivan Bogdanić, 
Hrvoje Burić, mr.sc. Ernest Cukrov, Ljiljana Cvjetović, Tea Čaljkušić-Mance, Marko Filipović, 
Lidija Flas, mr.sc. Željko Glavan, Ivan Ivaniš, mr.sc. Nikola Ivaniš, mr.sc. Šime Jagičić, Ivana 
Jurčić, Sanjin Kajba, Ana Komparić Devčić, Sandra Krpan, Ljiljana Mihić, Dorotea Pešić-
Bukovac, Denis Pešut, Nada Pindulić, Vuk Prica, Josip Rupčić, Dušan Sekulić, Oskar 
Skerbec, Srđan Srdoč, Danko Švorinić, Dinko Tamarut, Mate Tomljanović, Ana Turak, Walter 
Volk i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 Izostanak su opravdali članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Vesna Buterin, Bože 
Mimica, Branko Rađa i mr.sc. Bojan Šober.  
 
• Na zapisnik 12. sjednice Gradskog vijeća održane 30. lipnja 2010. godine nije bilo 

primjedbi. 
 

• UVODNE OBAVIJESTI: 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća je obavijestila Gradsko vijeće da je Ministar kulture 
Republike Hrvatske mr.sc. Božo Biškupić potvrdio imenovanje Nade Matošević Orešković za 
intendanticu Hrvatskog narodnog kazališta u Rijeci. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća je zatim, prije prelaska na postavljanje pitanja u 
aktualnom satu, izvijestila da su dostavljeni pisani odgovori na pitanja članice Vijeća mr.sc. 
Vesne Buterin i člana Vijeća Marka Filipovića postavljena u aktualnom satu 12. sjednice 
Gradskog vijeća, kao i dodatni odgovor na pitanje članice Vijeća Ljiljane Cvjetović. 
 
• AKTUALNI SAT: 
 
1. MARKO FILIPOVIĆ je u svezi problema parkiranja, tj. prometa u mirovanju iznio da je 
Gradsko vijeće prošle godine usvojilo Smjernice gradonačelnika za ovaj mandat, u kojima je 
pod Strateškim prioritetima navedeno, pod točkom 2. Pouzdana i suvremena komunalna 
infrastruktura koja uključuje visoku razinu korištenja ekoloških energenata i suvremenih 
tehnologija, pod točkom 2.14. Imovinsko-pravna priprema u svrhu rekonstrukcije i dogradnje 
Ulice Ivana Filipovića kao pristupne ulice garaži Brajda, te Koordinacija izrade projektne 
dokumentacije za izgradnju garaže Gomila i Brajda s pratećim sadržajima. Za realizaciju tih 
prioriteta zadužen je Odjel gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem u suradnji s privatnim investitorima. Zanima ga u kojoj je fazi realizacija 
navedenih strateških prioriteta? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je za područje Garaže Brajda  
bio raspisan natječaj, nakon čega je odabran investitor, ali zbog opće situacije na tržištu 
kapitala nije u potpunosti potpisan predugovor, sukladno uvjetima natječaja, uvažavajući 
zamolbu odabranog najpovoljnijeg investitora da se pričeka s realizacijom projekta. U tijeku 
su i određene aktivnosti vezane uz rješavanje vlasničkih odnosa. U kontekstu cijelog projekta 
je i izgradnja stambeno-poslovne zgrade na području Kalafati koja predstavlja najsloženiji 
problem, budući da je za realizaciju te zgrade potrebno osigurati šest zamjenskih stanova za 
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stanare objekata koji su u toj zoni predviđeni za rušenje. U tijeku su pregovori s vlasnicima 
tih stanova vezano uz mogućnost naknade odnosno osiguranja zamjenskih stanova u 
objektu koji bi bio sagrađen ili na nekoj drugoj lokaciji. 
 
2. JOSIP RUPČIĆ je upitao Gradonačelnika koliko je on kao Gradonačelnik svojim mjerama 
otvorio vrtića i radnih mjesta u Gradu Rijeci, u usporedbi s Gradonačelnikom Grada Bakra, 
koji je svojim aktivnostima i svojim radom otvorio više od 1500 radnih mjesta, dječji vrtić i dr.? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da će se potruditi pribaviti 
informaciju o tome koliko je sredstava iz Državnog proračuna utrošeno za realizaciju 
projekata lokalne samouprave na području Grada Bakra, pa će onda u tom kontekstu 
eventualno biti moguće razgovarati o istraživanju koje je proveo Gong, a iz kojeg je više 
nego jasno vidljivo kako je Vlada darežljiva prema gradonačelnicima i načelnicima HDZ-a. 
Istaknuo je da je riječ isključivo o projektima lokalne samouprave, a ne o državnim projektima 
poput zaobilaznice, terminala ili nečeg drugog. Nadalje je iznio da je u Rijeci samo 
realizacijom centra Policentro otvoreno više od 1.200 radnih mjesta, tvrtka Saipem sa 
sjedištem u Rijeci za ovaj dio Mediterana u ovom trenutku zapošljava preko 250 stručnjaka 
uglavnom visoko obrazovanih, te da u ovom trenutku zbog toga u Rijeku dolaze inženjeri iz 
okolnih zemalja. Smatra da nema potrebe dalje nabrajati objekte koji su se u međuvremenu 
izgradili proračunskim novcem, kao što su bazen Kantrida, Centar Zamet, Dvorana na 
Kantridi, kilometri i kilometri cesta i tako dalje. 
 Izrazio je nezadovoljstvo činjenicom da je temeljem novog ustroja lokalne 
samouprave iz 1993. godine, kompletna Industrijska zona, koja je izgrađena sa 80% 
sredstava građana Rijeke, u današnjem administrativnom ustroju pripala području druge 
jedinice lokalne samouprave, s upravljačkim mogućnostima Grada Rijeke manjim od 1%.  

Zaključno je odgovorio da je prošle godine otvoren Dječji vrtić na Drenovi , te da je 
prije10-tak dana započela i izgradnja Dječjeg vrtića na Srdočima. 
 
JOSIP RUPĆIĆ je iznio da se ne slaže s konstatacijom da država pomaže samo jedinicama 
lokalne samouprave i uprave gdje je na vlasti HDZ. Smatra da je u stvari riječ o tome da 
Gradonačelnik ne želi suradnju s Vladom, a prikazuje da Vlada ne želi pomoći, čime ustvari 
želi opstruirati Vladu. 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL smatra da bi za ovu državu bilo izvrsno kad bi 
on imao mogućnosti da opstruira Vladu, ali na žalost, ni on, kao ni njegovi kolege, takve 
mogućnosti nemaju. Ujedno je iznio da je iznesena tvrdnja apsurdna jer je Grad nebrojeno 
puta tražio sufinanciranje i angažman od strane različitih institucija kojima je osnivač ili 
vlasnik Vlada Republike Hrvatske, kao npr. od Hrvatskih cesta koje i dalje "uspješno" 
provode otvaranje najduže građenog tunela ispod Pećina i od Hrvatskih voda sa kojima se 
moraju voditi vrlo iscrpni pregovori kako bi se dobio povrat jednog dijela novaca koji se ubire 
od potrošača vode na području Grada Rijeke. Veliki dio tog novca utrošen je upravo za 
izgradnju vodovoda na području Grada Bakra. Tvrdnja da on namjerno ne želi koristiti 
sredstva koja stoje na raspolaganju od različitih državnih fondova, institucija i agencija je 
naprosto smiješna, pogotovo što je Rijeka bila među prvima u Hrvatskoj koja je podnijela 
zahtjev za projekt izgradnje kanalizacijskog sustava, uz svu potrebnu dokumentaciju, koji 
naravno nije prošao, jer ga je dobio Grad Karlovac kojem je sasvim slučajno na čelu bio 
gradonačelnik iz HDZ-a. Podsjetio je koliko je truda uloženo oko projekta Marišćina i toga da 
se zajedno s Ministarstvom zaštite okoliša i graditeljstva taj projekt kandidira prema 
Europskoj uniji. Zaključno je naveo da ima još takvih primjera. 
 
3. DANKO ŠVORINIĆ je iznio da su se u tijeku prošle godine u Rijeci dogodila ubojstva u 
kojem su izgubljena dva mlada života, a radi se o Vitomiru Jovičiću Simkeu i Aleksandru 
Abramovu. Nakon toga pojavilo se nekoliko inicijativa građana da se ti događaji obilježe kao 
sjećanje na te mladiće, ali i kao poruka protiv nasilja. Odboru za mjesnu samoupravu 
podnesena je inicijativa prijatelja Aleksandra Abramova kojom se predlaže postavljanje 



 3 

spomen obilježja na Trgu sv. Barbare gdje je on, na žalost, ubijen. Budući da je Odbor donio 
i zaključak kojim se predlaže Gradonačelniku da s nadležnim službama razmotri postavljanje 
odgovarajuće spomen ploče,  upitao je Gradonačelnika što planira poduzeti po tom pitanju? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je nakon reakcije javnosti i 
osnivanja različitih grupa na Facebooku, prije nego što se inicijativa razmatrala na sjednici 
Odbora, pokrenuo aktivnosti kojima bi se na neki način upozorilo na ta dva izuzetno nemila 
događaja. Nakon dugih rasprava i traženja rješenja, dogovoreno je da se na oba mjesta 
događanja odnosno na Trgu sv. Barbare i na mostu preko Rječine, do kraja mjeseca rujna 
ove godine, postavi ploča s porukom na kojoj će pisati "Hrabrost je odabrati nenasilje", koja 
bi trebala upozoravati na taj bezumni čin kao rezultat jednog ničim izazvanog nasilja. 
Zaključno je izvjestio da je upravo u tijeku završna faza izrade vizualnog izgleda ploče.  
 
4. SRĐAN SRDOČ je upitao kakve su šanse kandidature Grada Rijeke za Mediteranske igre 
budući da Vlada nije potpisala odgovarajuću garanciju? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da propozicije Međunarodnog 
odbora Mediteranskih igara propisuju da grad domaćin mora imati suglasnost Nacionalnog 
olimpijskog odbora i garanciju Vlade odnosno Izjavu kojom Vlada garantira da će poduzeti 
sve da se igre u navedenom terminu u navedenoj godini održe u zemlji koja se kandidira kao 
domaćin. Suglasnost nije dobivena, pa je dokumentacija predana bez te suglasnosti. 
Međunarodni odbor Mediteranskih igara dostavio je dopis da je zaprimljena kandidatura 
Rijeke uz kandidaturu još četiri druga grada, te je za 3. prosinca o.g. najavljen dolazak 
Tehničke komisije Međunarodnog odbora Mediteranskih igara, do kada svi gradovi imaju 
obvezu da uz sve ostalo moraju dostaviti i Izjavu Vlade, pa Rijeci ostaje još nekoliko mjeseci 
da pokuša taj problem razriješiti. 
 U međuvremenu je stigao dopis državnog tajnika Ministarstva znanosti i obrazovanja 
u kojem stoji da Vlada nije spremna dati jamstvo niti preuzeti obvezu sufinanciranja izgradnje 
Mediteranskog sela odnosno Sveučilišnog kampusa u dijelu predviđenom za studentski 
smještaj i pripadajućih manjih sportskih objekata. U narednih nekoliko mjeseci Grad će 
nastojati dobiti tu suglasnost, a ukoliko to ne uspije može odustati od kandidature ili predložiti 
da Grad Bakar bude domaćin. 
 
5. DENIS PEŠUT je upitao da li će privatizacija kontejnerskog terminala uvjetovati prijevoz 
velikih kontejnera preko Rive, budući da, po njegovom mišljenju, oni ne mogu prolaziti 
željezničkim tunelom na Pećinama? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da se ne radi o privatizaciji 
kontejnerskog terminala već o postupku dokapitalizacije tvrtke Vrata Jadrana koja ima 
koncesiju na terminalu. Obzirom da je terminal na pomorskom dobru ne može se privatizirati 
niti dati u vlasništvo. Ukoliko Luka koja je sada 100% vlasnik Vrata Jadrana, proda ili ustupi 
jedan svoj dio strateškom partneru, onda će Vrata Jadrana sa svojim novim strateškim 
partnerom dobiti i pravo, u vrijeme trajanja koncesije, za obavljanje djelatnosti na 
kontejnerskom terminalu. Očekuje da će se u nekom vrlo brzom i razumnom roku pruga 
prestati koristiti u smislu teretne pruge te je iznio da je u izradi idejno rješenje, na kojem 
zajedno rade Lučka uprava, Luka i Grad Rijeka, u svezi rješavanja problema transporta 
željeznicom. Tunel se već više puta koristio, a Grad je čak financirao i rekonstrukciju tog 
tunela u iznosu od cca dva milijuna kuna, dok je tim tunelom išao i putnički promet u tijeku 
rekonstrukcije Ciottine ulice, pa ne vidi razloga da se taj tunel ne bi ponovno mogao koristiti u 
kontekstu funkcioniranja kontejnerskog terminala na Brajdici, barem za vrijeme trajanja 
koncesije. U izradi je prometna studija koja bi trebala dati odgovor na pitanje na koji će način 
Luka i Centar Grada biti spojeni na novu prugu Rijeka Zagreb te ponuditi rješenje koje neće 
za posljedicu imati prekid prometa kroz Centar Grada. 
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DENIS PEŠUT je ponovio da se radi o problemu kružnog tunela kroz koji kontejneri zbog 
njihove dužine ne bi mogli proći, što znači da bi kontejneri trebali prolaziti gradskim prugom 
kroz  Centar grada, čime bi po njegovom mišljenju grad postao žrtvom željezničkog kaosa.  
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je ponovio da je Generalnim urbanističkim 
planom Grada Rijeke vrlo jasno definirana prometna strategija te da nema nikakve šanse da 
se postojeća pruga koristi u funkciji teretnog prometa. Da li će se ona jednog dana koristiti u 
funkciji gradske željeznice ili ne ovisi o zainteresiranosti Hrvatskih željeznica. Ukoliko se 
bude radilo o gradskoj željeznici, onda se radi o drukčijem tipu vlakova i drukčijem režimu 
prometovanja, pa će Rijeka imati situaciju kao i gradovi u kojima voze tramvaji. Pitanje je da 
li će brza gradska željeznica uopće prolaziti područjem Rive, obzirom da postojeća željeznica 
ima i onaj drugi glavni kolosijek koji prolazi preko Školjića i kroz tunel, a obzirom da se radi o 
relativno maloj udaljenosti smatra da neće biti potrebe da se koristi trasa koja prolazi preko 
Rive. 
 
6. OSKAR SKERBEC je upitao Gradonačelnika za kratko izvješće o stanju riječkih plaža i 
okolnog mora? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je iznio da je more na svim riječkim plažama 
čisto i podobno za kupanje te da je, prema zadnjem ispitivanju, izvrsne kvalitete osim na 
jednoj točki negdje na Kantridi gdje je dobre kvalitete, što je rezultat dugotrajnih i opsežnih 
ulaganja u sustav odvodnje duž cijelog priobalja na riječkom području, od Preluka pa do 
Plumbuma. Ponuda na plažama nije baš zadovoljavajuća, iako Grad učestalo raspisuje 
natječaje za različite dodatne ugostiteljske i slične sadržaje na plažama, međutim, za to još 
uvijek nema dovoljno interesa, te se i on osobno nada da će se to s vremenom promijeniti te 
ponuda sadržaja na plažama proširiti. Ujedno je iznio da je riječka plaža Kostanj, koja  je 
prilagođena osobama s posebnim potrebama, ove godine po prvi puta dobila i plavu zastavu, 
te da postoji namjera da za plavu zastavu Grad kandidira još neke druge plaže, prije svega 
plažu ispod bazena na Kantridi i to već za iduću godinu. 
 
7. IVAN BOGDANIĆ je iznio da su prije 10-tak dana započeli radovi na rekonstrukciji ceste 
ispred Osnovne škole Pehlin koji su u ingerenciji Županijske uprave za ceste. Budući da je 
izdano odobrenje za semaforizaciju pješačkog prijelaza ispred Osnovne škole, interesira ga 
da li će biti moguće u sklopu tih radova postaviti i semafor do početka školske godine? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da svi radovi koji se u ovom 
trenutku rade pretpostavljaju i postavljanje semafora te će u tom kontekstu biti postavljene 
sve instalacije, tako da se završetkom radova može postaviti i semafor. Međutim, u ovom 
trenutku ne zna da li će to biti gotovo do početka školske godine, pa će članu Vijeća u tom 
dijelu dostaviti pisani odgovor. 
 
8. HRVOJE BURIĆ je iznio da je u Novom listu od 6. srpnja ove godine objavljen Natječaj za 
davanje u podzakup poslovnog prostora u sklopu javne garaže kompleksa dvoranskog 
plivališta na Kantridi, kojim je uvjetovano da je natjecatelj, koji dobije poslovni prostor u 
podzakup dužan, kao osiguranje plaćanja pri sklapanju Ugovora, dostaviti četiri bianco 
zadužnice u visini od 12 mjesečnih zakupnina, koje će se naplatiti u slučaju da podzakupnik 
u tijeku zakupnog odnosa ne podmiri dospjelu zakupninu najmanje tri mjeseca uzastopno ili 
četiri mjeseca tijekom trajanja zakupnog odnosa. Ujedno je napomenuo da je Gradonačeniku 
poznato da su prebačeni rokovi plaćanja zakupnine Caffe bara Miraž za preko 10 mjeseci, 
zbog čega je i nastala šteta u iznosu od preko 600.000,00 kuna, a koja sada iznosi i preko 
milijun kuna jer je objekt van upotrebe. Obzirom na to, zanima ga tko je odgovoran zbog 
propusta uslijed kojeg je Proračun Grada ili TD Rijeka promet oštećen za iznos od milijun 
kuna? 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je TD Rijeka promet raspisalo 
natječaj, tako da eventualna šteta nije vezana uz Proračun Grada. Nadalje je iznio da je sa 
zakupnikom bilo problema, ali nije točno da se u 10 mjeseci zakupnina nije naplaćivala jer se 
upravo zbog povremenog plaćanja zakupnina mjenice nisu aktivirale, a uostalom zahvaljujući 
"dobro organiziranoj državi" mjenice u današnjim uvjetima poslovanja na žalost niti nisu 
nikakav instrument naplate. To na žalost nije ni prvi ni posljednji takav slučaj, s kojim će se 
Grad susretati i ubuduće, sve dok vlasnik ne bude odgovarao za poslovanje tvrtke. Za sada 
odgovara tvrtka koja najčešće nema nikakvu imovinu i ne postoje instrumenti kojima se to 
može naplatiti. 
 
HRVOJE BURIĆ je dodao da je poznato da je mimoiđen natječaj i prilikom  sanacije krovišta 
hotela Kontinental, kada je Gradonačelnik vlastitom odlukom dodijelio 180.000,00 kn. Budući 
da se priča o tome da je zakupnik prostora TD Rijeka promet Gradonačelnikov nećak, 
zanima ga da li se radi o rodbinskim vezama, te se iz tih razloga zadužnica nije naplatila? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da on nema niti brata niti sestru, 
pa je teško da može imati nećaka. Ponovio je da ovo nije niti prvi, a vjerovatno niti posljednji 
slučaj gdje zakupnici koriste mogućnost, da s jedne strane otežu plaćanje, a s druge strane 
iskoriste mogućnost koju zakonodavstvo pruža, da se nekoga koji ima nešto u posjedu ne 
može izbaciti, bez obzira na vlasničke odnose.  
 
9. SANDRA KRPAN je upitala zašto ne kreće dogradnja Osnovne škole Srdoči, koja već 
nekoliko godina otežano radi u dvije smjene, čime je po njenom mišljenju ozbiljno dovedena 
u pitanje kvaliteta odgojno obrazovnog rada? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da se na natječaj koji je bio 
rezultat odobrenog kredita Svjetske banke za rekonstrukcije, dogradnje ili izgradnje škola  
koje rade u smjenskom radu, Grad javio kandidirajući Školu Srdoči kao školu u kojoj je taj 
problem najviše izražen. Projekt je bio prihvaćen upravo iz razloga što je dokumentacija 
potrebna za natječaj bila kompletna. Nakon toga započinju čudni problemi, kao što je npr. 
čudno inzistiranje na tome da postupak nabave vodi Ministarstvo znanosti i obrazovanja koje 
u realizaciji projekta sudjeluje sa svega ¼ potrebnih novaca (3,5 milijuna kuna) od ukupnog 
iznosa predviđenog projektantskim troškovnikom, i to kroz kredit Svjetske banke, dok u 
ostalom iznosu do ukupnog iznosa od 13 milijuna kuna sudjeluje Grad iz svog Proračuna. 

Ministarstvo je dva puta raspisalo i dva puta poništilo natječaj i to je procedura koja 
traje više od godinu i po dana. Grad je nebrojeno puta zatražio očitovanje Ministarstva o 
mogućnosti nastavka tog projekta, budući da je i prošle i ove godine u Proračunu za 
realizaciju tog projekta Grad osigurao potrebna sredstava. 

Na žalost, službeni odgovor Ministarstva Grad do danas nije dobio, a prema 
neslužbenim informacijama novinara Ministarstvo više nema osigurana sredstava u iznosu 
od 3,5 milijuna kuna za tu namjenu, pa se ne zna što će s tim Projektom biti. Obzirom na 
navedeno, od Ministarstva znanosti, obrazovanja i športa zatražit će odgovor na pitanje gdje 
su i na koje projekte potrošeni novci namijenjeni projektu izgradnje Osnovne škole Srdoči, 
nakon čega će odgovor Ministarstva biti dostavljen na znanje i svim članovima Gradskog 
vijeća. 

 
SANDRA KRPAN je iznijela da nije zadovoljna odgovorom na pitanje, te smatra da je riječ o 
velikoj neodgovornosti resornog Ministarstva. 
 
10. TOMISLAVU ZEČEVIĆ PEDIĆ zanima što se događa s Kostabelom, kao jednim od 
najatraktivnijih prostora Grada Rijeke? Budući da je Gradonačelnik prije otprilike godinu dana 
rekao da je na pragu iznalaženja rješenja, zanima je što je s tim rješenjem i  
oplemenjivanjem toga prostora te kada se može očekivati da se na tom prostoru ugleda 
nešto više od jednog stražara i njegovog psa? 
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Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je za realizaciju projekta na 
području Kostabele bilo puno interesenata. Međutim, ukoliko se želi ispoštovati namjena tog 
prostora utvrđena Generalnim urbanističkim planom i ukoliko se to područje ne želi pretvoriti 
u građevinsko područje u kojem će se izgraditi privatne vile, nego se želi razvijati prije svega 
ugostiteljsko turističku djelatnost, u konkretnom slučaju postoje dva problema. Jedan 
problem je u tome što se radi o zaštićenom obalnom pojasu gdje se ne dozvoljava izgradnja 
objekta onog kapaciteta koji bi se investitoru isplatio, a drugi problem je kriza koja nije 
vezana samo uz Hrvatsku nego cijelu Europu i zbog toga je i interes investitora za realizaciju 
ovakvih projekata manji, nešto zbog cijene kapitala, ali i zbog manjeg interesa potencijalnih 
korisnika takvih objekata. U ovom trenutku Grad pregovara s nekoliko potencijalnih 
investitora te ukoliko se postignu dogovori, krajem rujna o.g. mogao bi biti raspisan natječaj 
za realizaciju tog projekta. 
 
TOMISLAVA ZEČEVIĆ PEDIĆ je dodala da je interesira, obzirom na to da se ne zna hoće li 
doći do realizacije bilo kakvih objekata, da li je Grad u mogućnosti osigurati barem da taj 
prostor bude adekvatno održavan odnosno čišćen. Ujedno je napomenula da nije samo riječ 
o tom prostoru, već da građani imaju dojam da sve zelene površine u Gradu nisu dovoljno 
očišćene i održavane. 
 
11. TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je iznijela da se ove godine planira potrošiti 6,8 milijuna kuna 
za reviziju projekta Autobusnog kolodvora, u koji je do sada potrošeno oko 12 milijuna kuna 
u 2008. i 2009. godini, pa je zanima koliko će ukupno koštati taj Projekt? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je na taj projekt potrošeno 
znatno više od navedenog iznosa odnosno 60 milijuna kuna, uzimajući u obzir i kupovinu 
zemljišta od Hrvatskih željeznica u iznosu od 5 milijuna eura za stjecanje vlasništva nad tim 
područjem. Projekt ima svoj tijek koji podrazumijeva rješavanje vlasništva, bez čega je 
nemoguće dobiti građevinsku dozvolu, te izradu projektne dokumentacije. Iznos od 6,8 
milijuna kuna nije namijenjen za reviziju, već za dovršetak glavnog i izvedbenog projekta koji 
bi trebali biti gotovi tijekom mjeseca rujna o.g., nakon čega će se ishoditi građevinska 
dozvola, a paralelno s tim Grad razmatra različite financijske modele izgradnje tog 
kompleksa. Hrvatske željeznice još uvijek ne žele potpisati konačni kupoprodajni ugovor, 
iako su pred više od tri godine dobile pet milijuna eura i dio novaca za tzv. izgubljenu dobit, 
obzirom na zakupce koji su bili u tom prostoru, jer smatraju da je kupoprodajna cijena koja je 
tada plaćena bila premala i da bi trebalo napraviti novu procjenu tog objekta. Obzirom na 
navedeno, Grad je pokrenuo sudski postupak za upis vlasništva na tom području. 
 
TEA ČALJKUŠIĆ MANCE je dodatno naglasila da je zanima samo kolika je točno ukupna 
cijena projektne dokumentacije za projekt Autobusnog kolodvora? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da ne zna točnu cijenu projektne 
dokumentacije, tako da će članici Vijeća dostaviti pisani odgovor. 
 
12. mr.sc. NIKOLA IVANIŠ je iznio da se posljednjih 20 godina u političkim pričama te 
pričama o Rijeci, njenoj kulturi, identitetu i turizmu govori o vraćanju riječkog povijesnog grba 
odnosno replike dvoglavog orla na Gradski toranj, pa ga interesira da li postoji konkretan 
plan za postavljanje skulpture gradskog grba na Gradski toranj? 
 
Gradonačelnik mr.sc. VOJKO OBERSNEL je odgovorio da je bilo puno rasprava o tome da 
li je orao bitan dio identiteta Grada Rijeke ili nije, te iznio da se taj isti orao nalazi na zastavi i 
ispod sata na Gradskom tornju. Grad je za sada zatražio mišljenje konzervatora i projekt 
statike kojima je potvrđeno da bi replika skulpture, izrađena od puno lakših materijala od onih 
izvornih, mogla biti postavljena na gradski toranj. Iako u ovom kontekstu to nije bio neki od 
prioriteta, napravit će se idejno rješenje i troškovnik realizacije takvog jednog projekta, kako 
bi se o tome eventualno moglo raspravljati prilikom izrade Proračuna za narednu godinu. 
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• UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je izvijestila da na prijedlog 
dnevnog reda koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Gradskog vijeća nije podnesen prigovor. 
Predsjednica Vijeća nadalje je podsjetila da je uz točku 1. Izbori i imenovanja jedan materijal 
"Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog 
vijeća Grada Rijeke", kojeg je predlagatelj Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja, 
dostavljen ranije te je u nastavku izvijestila da je na današnjoj sjednici na klupe dostavljen još 
jedan materijal pod nazivom "Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog 
vijeća Psihijatrijske bolnice Lopača", kojeg je predlagatelj pročelnica Odjela gradske uprave 
za zdravstvo i socijalnu skrb. 
 Nadalje je izvijestila da je, sukladno odredbi članka 125. stavka 2. Poslovnika 
Gradskog vijeća, na današnjoj sjednici dostavljen i prijedlog za prijedlog za dopunu dnevnog 
reda sjednice točkama: 
- Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika 

Hrvatska) i Prijestonice Cetinje (Crna Gora) i 
- Prijedlog zaključka o potpisivanju sporazuma o bratimljenju s kineskim gradom 

Qingdaoom. 
 Uz prijedlog za dopunu dnevnog reda dostavljeni su i materijali po predloženoj dopuni 
dnevnog reda. 
 
 Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje prijedloge za dopunu dnevnog reda 
sjednice kako slijedi: 
 
1. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom Prijedlog odluke o sklapanju  
Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Prijestonice 
Cetinje (Crna Gora)- (točka 10.) 
Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO. 
 
2. Prijedlog da se dnevni red sjednice dopuni točkom Prijedlog zaključka o 
potpisivanju Sporazuma o bratimljenju s kineskim gradom Qingdaoom .- (točka 11.)  
Gradsko vijeće je prijedlog za dopunu dnevnog reda usvojilo JEDNOGLASNO. 
 

Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 
slijedeći 

D N E V N I  R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
a) Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vijeća Grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 

Psihijatrijske bolnice Lopača 
2. Prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja višestambenih građevina 

po programu POS-a na Donjoj Drenovi 
3. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja područja 

Vodovodne ulice 
4. a) Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 

2010. godinu 
b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Izmjene detaljnog plana raspodjele 
financijskih sredstava po granama sportova i krajnjim korisnicima - sportskim 
udrugama unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, 
Aktivnosti "Treninzi i natjecanje sportaša" 

5. Izvješće o poslovanju TD Rijeka sport d.o.o. za 2009. godinu 
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6. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o provođenju produženog 
boravka i cjelodnevnog odgojno-obrazovnog rada u osnovnim školama Grada 
Rijeke 

7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog 
prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke 

8. Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada 
Rijeke u 2010. godini 

9. Prijedlog zaključka o prijenosu sjednica Gradskog vijeća Grada Rijeke na portalu 
Grada Rijeke Moja Rijeka 

10. Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke 
(Republika Hrvatska) i Prijestonice Cetinje (Crna Gora) 

11. Prijedlog zaključka o potpisivanju Sporazuma o bratimljenju s kineskim gradom 
Qingdaoom 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da će izmijeniti redoslijed 

točaka usvojenog dnevnog reda na način da će točku 9. Prijedlog zaključka o 
prijenosu sjednica Gradskog vijeća Grada Rijeke na portalu Grada Rijeke Moja Rijeka 
Gradsko vijeće razmatrati kao točku 1. dnevnog reda, kako bi već i ova sjednica 
Gradskog vijeća, ukoliko Gradsko vijeće donese zaključak u predloženom tekstu, 
mogla biti prenošena na portalu Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 1. 
Prijedlog zaključka o prijenosu sjednica Gradskog vijeća Grada Rijeke  

na portalu Grada Rijeke Moja Rijeka 
 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo slijedeći  
 

z a k l j u č a k  
 
 Sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke prenosit će se na multimedijalnom 
portalu Grada Rijeke - Moja Rijeka (www.mojarijeka.hr) u cilju osiguranja javnosti rada. 

 
 

TOČKA 2. 
Izbori i imenovanja 

a) Prijedlog za razrješenje članice i izbor člana Odbora za zdravstvo i socijalnu 
skrb Gradskog vijeća Grada Rijeke 
b) Prijedlog odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća 
Psihijatrijske bolnice Lopača 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
predlagatelj materijala pod točkom 2a). Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja, a materijala 
pod točkom 2b). pročelnica Odjela gradske uprave za zdravstvo i socijalnu skrb Ankica 
Perhat. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje prijedloga pod točkom 2a). je podnio predsjednik 
Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja Ivan Ivaniš. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća mr.sc. Šime Jagičić i Ivan Ivaniš 
ispred Odbora za izbor, imenovanja i razrješenja. 
 
 
 

http://www.mojarijeka.hr/�
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 Mr.sc. Šime Jagičić je predložio da se ubuduće materijali za točku dnevnog reda 
Izbori i imenovanja ne dostavljaju članovima Gradskog vijeća na dan održavanja sjednice 
Gradskog vijeća, nego najkasnije 24 sata prije održavanja sjednice, kako bi političke stranke 
zastupljene u Gradskom vijeću imale vremena za zauzimanje stajališta u svezi prihvaćanja 
materijala koji se predlažu na usvajanje. 
 

•  Glasovanje: 
a) 
 

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeću 
 

O D L U K U 
o razrješenju članice i izboru člana Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 

Gradskog vijeća Grada Rijeke 
 

I. 
 Razrješuje se Nada PINDULIĆ dužnosti članice Odbora za zdravstvo i socijalnu 
skrb Gradskog vijeća Grada Rijeke. 

II. 
 Za člana Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Gradskog vijeća Grada Rijeke 
bira se Boris MIJOLOVIĆ. 

III. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 
 

b) 
 

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za, 5 protiv, 1 suzdržan) donijelo 
slijedeću 

O D L U K U  
o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća  

Psihijatrijske bolnice Lopača  
 

I. 
 U Upravno vijeće Psihijatrijske bolnice  Lopača imenuju se predstavnici 
osnivača: 
 -   Milan Ivaniš, dr, stom.                   - za predsjednika 
 -   Karla Mušković, dr. med.                       - za članicu 
 -   Rajko Miškulin, dr. med.                     - za člana.  

 
II.  

 Mandat članova Upravnog vijeća iz točke I. ove Odluke traje četiri godine.  
 

III.  
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  
 

TOČKA 3. 
Prijedlog odluke o donošenju Detaljnog plana uređenja višestambenih građevina  

po programu POS-a na Donjoj Drenovi 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe, da je na klupe dostavljeno i mišljenje Ministarstva za koje je u materijalima navedeno 
da će biti dostavljeno naknadno te da je Odbor za gospodarstvo i razvoj Grada Rijeke, u 
očitovanju na Prijedlog odluke, predložio da se sačini ispravak teksta članka 33. Prijedloga 
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odluke. Predsjednica Gradskog vijeća nadalje je izvijestila da je Gradonačelnik kao 
predlagatelj danas podnio ispravke materijala koji su postali sastavni dio Prijedloga o kojem 
će Vijeće raspravljati i odlučivati. Zaključak Gradonačelnika također je dostavljen na klupe.  
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je pročelnik Odjela gradske uprave za 
razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem Srđan Škunca. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Dinko Beaković ispred Kluba PGS-
a, Josip Rupčić, Ivana Jurčić, Tomislava Zečević Pedić, Dinko Beaković, Marko Filipović, 
Ivan Ivaniš i Hrvoje Burić, pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem Srđan Škunca te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o 
donošenju Detaljnog plana uređenja višestambenih građevina po programu POS-a na 
Donjoj Drenovi.  
 

TOČKA 4. 
Prijedlog odluke o dopuni Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja  

područja Vodovodne ulice 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Dušan Sekulić ispred Kluba PGS-a, 
Marko Filipović ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, Denis 
Pešut i Lidija Flas, pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem Srđan Škunca te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 
 Marko Filipović je, ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i 
HSU, podsjetio da Konzervatorski odjel u Rijeci nije izvršio ugovornu obavezu i nije u roku 
dostavio konzervatorsku podlogu za izradu Detaljnog plana uređenja područja Vodovodne 
ulice, uslijed čega je na današnjoj sjednici potrebno produžiti vrijeme zabrane izdavanja 
akata za gradnju na tom području za još godinu dana, čime se usporava realizacija projekta 
uređenja Vodovodne ulice i razvoj općenito. Citirajući u nastavku naslove nekoliko 
objavljenih novinskih članaka naveo je nekoliko primjera devastacije prostora na području 
Grada koji također ukazuju na postojanje mogućeg problema nedostatka komunikacije 
između Grada Rijeke i Konzervatorskog odjela u Rijeci, slijedom čega je po ocjeni tog Kluba 
potrebno da Gradsko vijeće održi tematsku sjednicu o odnosu Konzervatorskog odjela u 
Rijeci prema kapitalnim investicijama i projektima na području Grada Rijeke.  
 
 Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel je predložio da se za jednu od narednih 
sjednica Gradskog vijeća, uz materijale potrebne za razmatranje problematike koju je 
predložio član Vijeća Marko Filipović, pripremi i jedan opširniji materijal o stanju u prostoru i 
planiranim aktivnostima u prostoru na području Grada Rijeke koje su aktualne u ovom 
trenutku. Istodobno je predložio da se kroz zaključak Gradskog vijeća inzistira da 
Konzervatorski odjel u Rijeci u što skorijem roku izvrši svoju obavezu izrade Konzervatorske 
podloge kako Grad ne bi došao u situaciju da mora ponovno odgoditi donošenje plana kojim 
se otvaraju mogućnosti daljnjeg investiranja odnosno uređenja tog prostora. 
 
 Nakon što je pročelnik Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem Srđan Škunca, prije prelaska na glasovanje, pojasnio da je upravo 
danas ipak od strane Konzervatorskog odjela u Rijeci, dostavljena Konzervatorska podloga 
za plan koji je predmet rasprave, iako doduše u neslužbenoj formi, predsjednica Gradskog 
vijeća Dorotea Pešić-Bukovac je predložila da Gradsko vijeće zaključkom od 
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Konzervatorskog odjela zatraži da se poštuju rokovi u ostalim segmentima planske 
dokumentacije. 

 
•  Glasovanje: 
 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo Odluku o dopuni 

Odluke o izradi Detaljnog plana uređenja područja Vodovodne ulice. 
 
Zatim je Gradsko vijeće, također JEDNOGLASNO, donijelo slijedeći 
 

z a k lj u č a k 
 
 1. Procjenjujući da je suradnja Grada Rijeke i Ministarstva kulture – Uprave za 
zaštitu kulturne baštine – Konzervatorskog odjela u Rijeci od izuzetnog značaja u 
području prostornog uređenja, Gradsko vijeće zahtijeva da, radi pravodobne 
realizacije izrade i donošenja dokumenata prostornog uređenja i drugih razvojnih 
dokumenata kojima se utječe na prostorni razvoj, Konzervatorski odjel u Rijeci 
poštuje rokove za izradu odgovarajućih stručnih konzervatorskih podloga u 
slučajevima kada je riječ o područjima Grada Rijeke koja predstavljaju zaštićenu 
urbanističku cjelinu ili unutar kojih se nalaze građevine koje imaju status kulturnog 
dobra. 
 2. Gradsko vijeće ocjenjuje potrebnim da se u što skorije vrijeme održi 
tematska sjednica Gradskog vijeća o problematici postupanja Ministarstva kulture - 
Uprave za zaštitu kulturne baštine - Konzervatorskog odjela u Rijeci u postupcima 
izrade i donošenja dokumenata prostornog uređenja te u svezi s tim realizacije 
kapitalnih investicija i projekata na području Grada Rijeke, kao i o stanju u prostoru i 
planiranim aktivnostima u prostoru na području Grada Rijeke.  

3. Zadužuje se Gradonačelnik da poduzme odgovarajuće aktivnosti na pripremi 
materijala za održavanje tematske sjednice iz točke 2. ovoga zaključka. 

 
 

TOČKA 5. 
a) Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2010. godinu 
b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Izmjene detaljnog plana 
raspodjele financijskih sredstava po granama sportova i krajnjim korisnicima - 
sportskim udrugama unutar Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 
2010. godinu, Aktivnosti "Treninzi i natjecanje sportaša" 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 

zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Riječkog sportskog saveza 
Robert Zekić.  

 
U raspravi su sudjelovali članovi Vijeća Tea Čaljkušić-Mance ispred Kluba vijećnika 

HDZ-a, Danko Švorinić, Ana Komparić Devčić, Tea Čaljkušić-Mance i Dinko Beaković, 
predsjednik Riječkog sportskog saveza Robert Zekić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel 
te Ana Komparić Devčić završno ispred Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, 
HSLS i HSU. 
 
 
 
 



 12 

• Glasovanje: 
a) 
 

Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za, 4 protiv, 2 suzdržana) donijelo 
Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, 

 
b) 
 

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (22 za, 4 protiv, 2 suzdržana) donijelo 
slijedeću  

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na Izmjene detaljnog plana raspodjele financijskih sredstava po 

granama sportova i krajnjim korisnicima- sportskim udrugama unutar Programa 
javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, Aktivnosti 

"Treninzi i natjecanje sportaša" 
 

I. 
 Daje se suglasnost na Izmjene detaljnog plana raspodjele financijskih 
sredstava po granama sportova i krajnjim korisnicima – sportskim udrugama unutar 
Programa javnih potreba u sportu Grada Rijeke za 2010. godinu, Aktivnosti "Treninzi i 
natjecanje sportaša", koje je donijela Skupština Zajednice sportskih udruga grada 
Rijeke "Riječki sportski savez" na sjednici održanoj 1. srpnja 2010. godine. 
 

II. 
 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja.  

 
 

TOČKA 6. 
Izvješće o poslovanju TD Rijeka sport d.o.o. za 2009. godinu 

  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 Dodatno uvodno usmeno obrazloženje podnio je Gradonačelnik mr.sc. Vojko 
Obersnel.  
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Hrvoje Burić ispred Kluba vijećnika 
HDZ-a, mr.sc. Nikola Ivaniš ispred Kluba PGS-a, Danko Švorinić, Vuk Prica, Hrvoje Burić, 
Ivan Ivaniš, Dinko Beaković, mr.sc. Nikola Ivaniš, Srđan Srdoč, Tea Čaljkušić-Mance i 
Tomislava Zečević Pedić te Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za, 5 protiv, 6 
suzdržanih) donijelo slijedeći: 

z a k l j u č a k 
 

 Prihvaća se Izvješće o poslovanju TD Rijeka sport d.o.o. za 2009. godinu. 
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TOČKA 7. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o provođenju produženog boravka i 
cjelodnevnog odgojno-obrazovnog rada u osnovnim školama Grada Rijeke 

  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Sandra Krpan ispred Kluba članova 
Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU, Tomislava Zečević Pedić, Lidija Flas, Ivana 
Jurčić i Hrvoje Burić, Gradonačelnik mr.sc. Vojko Obersnel te Sandra Krpan završno ispred 
Kluba članova Gradskog vijeća SDP, IDS, ARS, HSLS i HSU. 
 

Nakon rasprave, Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 4 protiv, 2 
suzdržana) donijelo Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o provođenju 
produženog boravka i cjelodnevnog odgojno-obrazovnog rada u osnovnim školama 
Grada Rijeke. 

 
TOČKA 8. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog 
prostora u objektima kulture u vlasništvu Grada Rijeke 

  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o izmjenama i 

dopunama Odluke o davanju u zakup poslovnog prostora u objektima kulture u 
vlasništvu Grada Rijeke. 

 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe  

Grada Rijeke u 2010. godini 
  
 Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da su 
zaključci odbora koji su razmatrali ovu točku dnevnog reda dostavljeni članovima Vijeća na 
klupe. 
 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o kriterijima 
za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Grada Rijeke u 2010. godini. 

 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o sklapanju Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke 

(Republika Hrvatska) i Prijestonice Cetinje (Crna Gora) 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
Prijedlog razmatrao Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju te da je zaključak 
Odbora dostavljen članovima Vijeća na klupe. 

 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, JEDNOGLASNO donijelo Odluku o sklapanju 

Sporazuma o prijateljskoj suradnji Grada Rijeke (Republika Hrvatska) i Prijestonice 
Cetinje (Crna Gora). 
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TOČKA 11. 
Prijedlog zaključka o potpisivanju Sporazuma o bratimljenju  

s kineskim gradom Qingdaoom 
  

Predsjednica Gradskog vijeća Dorotea Pešić-Bukovac uvodno je izvijestila da je 
Prijedlog razmatrao Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju te da je zaključak 
Odbora dostavljen članovima Vijeća na klupe. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marko Filipović i Josip Rupčić. 
 
Josip Rupčić je predložio da Odbor za međugradsku i međunarodnu suradnju svakih 

šest mjeseci ili barem jednom godišnje podnese Gradskom vijeću izviješće o održanim 
susretima i realiziranim aktivnostima u odvijanju suradnje s gradovima prijateljima. 

 
Nakon rasprave, Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO donijelo slijedeći 

 
z a k l j u č a k 

 
 Prihvaća se inicijativa kineskoga grada Qingdaoa da se razina prijateljskih 
odnosa s Gradom Rijekom podigne na razinu sestrinskih odnosa te se daje ovlast 
Gradonačelniku da u ime Grada Rijeke potpiše Sporazum o sestrinskim odnosima 
Grada Rijeke i Grada Qingdaoa.  
 
  
 Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: mr.sc. Željko 
Glavan, Ljiljana Mihić, Vuk Prica, Oskar Skerbec i Tomislava Zečević Pedić. 
 
 

Sjednica je zaključena u 14,50 sati. 
 
 

   Tajnica                Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

 
   Mirna Pavlović - Vodinelić, v.r.      Dorotea Pešić - Bukovac, v.r. 

 


